

(校字 2021-2022/13)

匡智屯門晨曦學校  
有關收取文具費事宜

敬啟者：

本年度將會收取 9 月至 7 月份學生文具費用，詳情細列如下：

以每月\$25 計，共\$275。(包括：學生功課袋、家課冊、彩印習作及課堂文具等)  
請於 10 月 15 日 (星期五) 或之前繳交，並將有關費用放在「回條及收費袋」。

已申請自動轉帳之學生，將於 11 月 8 日扣除費用，不用交費回校。

如有查詢，可致電 2455 1615 與校務處范姑娘查詢。

此致

貴家長／監護人

匡智屯門晨曦學校校長



(林莉玲)謹啟

2021 年 10 月 6 日

(校字 2021-2022/13)

<回 條>  
有關收取文具費事宜

敬覆者：

本人已知悉有關文具費費用，(請在合適方格內加上“√”)

並將費用存入「回條及收費袋」。

會透過自動轉帳繳交。

此覆

匡智屯門晨曦學校校長

請於 15/10/2021 或前交回回條。

班學生： \_\_\_\_\_

家長／監護人簽署： \_\_\_\_\_

2021 年 月 日

## Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Sch 2021-2022/13

October 6, 2021

Dear Parents/ Guardians,

### The Stationery Fee for 2021-2022 Year

The stationery fee for this school year (Sept – July) is \$275 (\$25/month). If you cannot hand in the payment in person, please put it into the “Recipe and Fee Bag” and hand it to the school bus nanny on or before October 15, 2021 (Friday).

Should you have any enquiry, please contact Ms Fan at 2455 1615.

Yours sincerely,



Lam Lee Ling  
Principal

---

### Reply Slip

Ref No: Sch 2021-2022/13

Dear Principal,

### The Stationery Fee for 2021-2022 Year

I have acknowledged about the content of this notice and now pay \$ 275 for the stationery fee.

Please return the signed slip on or before  
October 15 (Fri).

Yours faithfully,

Class: \_\_\_\_\_ Student: \_\_\_\_\_

Parent /Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / 2021